
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 31 augusti 2023 på Bygdegården. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Tomas Carlsson, Ida Junker, Lars Olsson, Karin Pettersson, 
Agneta Dahlberg, Jan-Peter Tingström. 
Förhinder: Jan-Olof Hasselborn. 
 

1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 
 
      2) Avstämning från kommittéerna 
 

Bevara vårda 
• Änget: Petra Lundin från Länsstyrelsen besökte mötet. Hon arbetar med att skapa 

naturreservat. Synpunkter från en internremiss angående vårt änge har kommit in. 
De bearbetas nu. Sen ska landshövdingen ta beslutet om bildandet av 
naturreservat. (Ingen har varit emot bildandet.)  

 
• Ardrekistan: Pengarna från bidragsgivarna har kommit in. Vi beslöt att Frank gör ett 

gåvobrev där kistan skänks från Sockenföreningen till Garde församling.  
 

• Petsarvebastun och Under Klinten-stigen. Mikael Modin ska sondera om det är 
möjligt att göra en ansökan till Länsstyrelsen om bidrag till taket. Vi beslöt att 
söndag 29/10 kl 10 ska vi röja Under Klinten-stigen.  

 
• Malning Bringsarvekvarnen, inte möjligt utan renovering. Lasse ber Ove Andersson 

komma till nästa möte och prata om kvarnen.  
 

Såidet 
Det blir ingen bränning. 13 september är det samling vid såidet för såidegubbarna. 
 

Bygdegårdskommitten  
• Toaletten är klar och i drift. Nya fläkten fixad. Bastun: Vi beslöt göra en ansökan till 

Ljusa Udden-bolaget om pengar till basturenoveringen. Frank gör det.  
• Underhållsplan Bygdegården. Frank har gjort en skiss i Excel. Avloppet prioriterat. 

Frank fortsätter utveckla planen. Jan-Peter tillfrågar fraktbolag om provgrop till att 
börja med.  

 
 

Evenemangskommitten 
Kommande evenemang: 
• Calle Brobäck om Ardre, 12/9 kl 19. Ansv: Tomas 
• Höstpub 28/10 kl 19. Frank söker alkoholtillstånd. 
• Lucia. Agneta kollar med Simon m fl om det finns några barn på gång och tränar.  
• Julgröt. Fredag 12 januari, be om anmälan en vecka innan.  

 
Framtids- & utvecklingskommittén 
• Nygarn Utveckling (Austerland Energigemenskap) planerar en större solcellspark 

som man kan köpa in sig i. Vi har anmält intresse och haft ett möte hos oss. 
Projektet går vidare. Vi avvaktar.  

• Belysning där barnen väntar på skolbussen: Frank kollar vad det kostar med 
belysningsstolpar. Avsikten är att söka bidrag hos Ljusa Udden även här. 

 



3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
    Ekonomin gicks igenom. En ny medlem.  
 
4) Nyinflyttade 

Inga nyinflyttade, (men en nyfödd på Bringsarve).  
 
5) Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser. 
 
6) Övriga frågor 

Hemsidan. Frank pratar med Stefan Schlich om att hjälpa till att förnya hemsidan.  
 

 
7) Nästa möte 

24 oktober kl 19 hos Agneta. 
 
8) Att göra 

Lasse: Be Ove Andersson komma till nästa möte och prata om kvarnen.  
Frank: Gör ett gåvobrev där Ardrekistan skänks från Sockenföreningen till Garde 
församling; ansökan till Ljusa Udden-bolaget om pengar till basturenoveringen; pratar med 
Stefan Schlich om att hjälpa till att förnya hemsidan; söka alkoholtillstånd till  28/10; kollar 
vad det kostar med belysningsstolpar. 
Jan-Peter: Tillfrågar fraktbolag om provgrop för avloppet Bygdegården. 
Agneta: Kollar med Simon m fl om förutsättningarna för luciafirande.  
 
Enligt tidigare beslut:  
Frank: Fortsättning på underhållsplan för Bygdegården, kolla hur Simons dokumentation 
kan överföras, sätta upp nya skyltarna tillsammans med Ove. 
Agneta: Underhåll träskyltarna. 
Tomas: Underhåll träskyltarna. 
Ida: Underhåll träskyltarna 
Lasse: Texter till filmerna hemsidan. 
 
 

 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                        Vid protokollet: Ida Junker sekr.
   

 


